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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Országgyűlés Hivatala
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Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.)
OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani
Dr. Nagy István agrárminiszter Úrhoz

,,Hány engedélyt adtak ki méheket veszélyeztető szerek
forgalmazására?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Köszönöm a K/815/1 számon megküldött írásbeli válaszát, amelyet a méhpusztulással
kapcsolatban adott számomra.
A válaszával kapcsolatban ugyanakkor szeretnék további kérdéseket feltenni:

1.
Válaszában jelezte, hogy az OMME levelet küldött a minisztériumnak, amelyben tájékoztatták
a kormányt a méhmérgezésről, Mi volt erre a kormány válasza?

2.
Válaszában említette, hogy ,,az OMME-vel való együttműködés során számos növényvédő szer
felhasználási előírásai módosításra kerültek a méhek nagyobb biztonsága érdekében." A
NÉBIH hány konkrét hatósági mintavételt és vizsgálatot rendelt, amelyek alapján a
felhasználási előírások módosultak?

3. 
Mit jelent a gyakorlatban a gyümölcsösök virágzása idején elrendelt kiemelt ellenőrzés? Hány
konkrét hatósági mintavétel és hány vizsgálat történt, az ország mely pontján?



Továbbá tudomásomra jutott, hogy a 1107/2009/EK rendelet 53. cikk ,,Növényvédelmi
szükséghelyzetek" fejezetében lévő szükséghelyzeti engedélyek fejezete kiskapuként szolgál a
nagyobb cégek számára, hogy olyan nem engedélyezett szereket is forgalmazzanak (pl.
neonikotinoidokat), amelyek veszélyeztethetik a méhállományt. A:z említett rendelettel
kapcsolatban mi a kormány álláspontja? Hány engedélyt adtak ki veszélyes szerekre?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2018.július 30.
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Tordai Bence

Párbeszéd Frakció


